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23 lipca 2021 r.
Komisja Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, obradująca pod przewod-
nictwem posła Marka Sawickiego (KP), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt dezyderatu w sprawie sytuacji armatorów rybołówstwa rekreacyj-
nego.

W posiedzeniu wzięła udział Jolanta Ostrowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmo-
wych Kancelarii Sejmu.

Przewodniczący poseł Marek Sawicki (KP):
Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Gospodarki Morskiej  i Żeglugi 
Śródlądowej. Witam panów posłów. Witam pana ministra, którego nie widzę.
Porządek  dzisiejszego  posiedzenia  przewiduje  rozpatrzenie  projektu  dezyderatu 

w sprawie sytuacji armatorów rybołówstwa rekreacyjnego.
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że Komisja zaakceptowała porządek. Sprzeciwu 

nie słyszę.
Zanim przystąpimy do realizacji porządku, witamy nową panią poseł Elżbietę Płonkę. 

Witamy panią poseł w naszym gronie.
Prezydium Komisji przygotowało projekt dezyderatu. Został państwu wczoraj prze-

słany. Do tej wersji projektu wprowadziliśmy kilka zmian doprecyzowujących  i styli-
stycznych.
Czy mają państwo uwagi do przedstawionego tekstu dezyderatu? Uwag nie słyszę.
Dobrze, poczekamy aż pan poseł Hoc przeczyta projekt. Rybacy, komitet protestujący. 

Bardzo proszę, pan poseł Hoc chce zabrać głos. Proszę bardzo.

Poseł Czesław Hoc (PiS): 
Panie przewodniczący, czy mamy ustalenia, które rząd poczynił z rybakami w 2020 r.? 
Wiemy jakie były te ustalenia?

Przewodniczący poseł Marek Sawicki (KP):
Bardzo proszę, pan poseł przewodniczący Szałabawka.

Poseł Artur Szałabawka (PiS):
W tym dezyderacie przyjęliśmy zasadę, że idziemy do przodu i nie cofamy się. W trak-
cie rozmów w Komisji podnosiliśmy –  ja też podnosiłem – całą historię, która dopro-
wadziła do obecnej sytuacji,  jak i całe zaangażowanie Ministerstwa Gospodarki Mor-
skiej i Żeglugi Śródlądowej oraz ministra Gróbarczyka w tej sprawie. Natomiast mamy 
sytuację taką,  jaką mamy. Jesteśmy dzisiaj w takiej sytuacji, że ministerstwa nie ma, 
a jest zdesperowana grupa protestująca. No i tak w porozumieniu ten dezyderat został 
napisany, że nie cofamy się do całej historii, która miała miejsce wcześniej, mimo że była 
bardzo burzliwa, a były prowadzone prace ministerstwa zaangażowanego w pomoc tej 
grupie zawodowej. Tak postanowiliśmy.

Przewodniczący poseł Marek Sawicki (KP):
Dziękuję za wyjaśnienie. Przypomnę jeszcze, że kwestie szczegółowe dotyczące i kore-
spondencji,  i ustaleń  będziemy  jeszcze  rozpatrywali  na posiedzeniu Komisji  w dniu 
10 sierpnia. Takie było założenie. Dzisiaj zebraliśmy się tylko i wyłącznie po to, żeby 
przygotować  dezyderat.  Jednocześnie wczoraj  rozmawialiśmy  z grupą  protestacyjną 
rybaków  rekreacyjnych,  żeby  rozważyli  wstrzymanie  protestu,  a także wystosowali 
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do ministra pismo w sprawie postulatów. Nasz dezyderat  jest tylko  jakby wzmocnie-
niem ich stanowiska w tej sprawie. Po prostu, możemy tylko oczekiwać, co ewentualnie 
się wydarzy.

Poseł Arkadiusz Marchewka (KO):
Głosujmy. To było wczoraj.

Poseł Czesław Hoc (PiS): 
No dobrze, ale jeszcze…

Przewodniczący poseł Marek Sawicki (KP):
Jeszcze pan poseł Hoc.

Poseł Czesław Hoc (PiS): 
Dobrze. Oczywiście  rozumiem koncyliację  i nasze wspólne  postanowienie.  Jesteśmy 
wszyscy zgodni. Natomiast tutaj jest zdanie: „Od 1 stycznia 2020 r. armatorzy pozostają 
bez środków do życia”. Mówiliśmy o 14 mln zł, które zostały wypłacone.

Przewodniczący poseł Marek Sawicki (KP):
W części tak, a w części nie. Oni sami to mówili  i podkreślali. Ministerstwo zwracało 
na to uwagę. Panowie dyrektorzy mówili, że nie wszyscy zostali przygotowani do tej 
wypłaty. Tam występuje jakiś problem.
Dobrze. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania.
Kto  jest  za przyjęciem  dezyderatu w zaproponowanym  przez  prezydium Komisji 

kształcie? Kto jest za? (12). Dziękuję. Kto jest przeciw? (0) Kto się wstrzymał? (0)
Dezyderat został przyjęty jednomyślnie.
Wobec wyczerpania porządku dziennego zamykam posiedzenie Komisji.


